

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

 $Company's\ Name:\ DIMENSIONS: JORDAN\ AND$

EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS

CORPORATION

Date: 11-08-2022 12:04:59 PM

Subject: share price

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: 11-08-2022 PM 12:04:59 الموضوع: ارتفاع سعر السهم

Kindly regarding your letter No. 22/02027/03/04 dated 08/08/2022 about the reason for the increase in the company's share price. Please note that the distribution of the cash surplus has been started as a result of reducing the company's capital by an amount of 2,248,695 dinars and due to trading, supply and demand, the share price has not increased. We have no significant events during the last period.

2022/08/08 04/03/ 02027/22

يرجى العلم انه قد تم البدء بتوزيع الفائض النقدي جراء تخفيض رأس المال الشركة بقيمة 2,248,695 دينار وبسبب التداول والعرض والطلب قد ارتفع سعر السهم ولا يوجد لدينا أي احداث جوهرية خلال الفترة الماضية . كما في الكتاب المرفق

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors

User Name: سعيد الشلبي

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سعيد الشلبي